



Thisted Sejlklub

Thisted den. 06.09.2023

## BESTYRELSESMØDEREFERAT

**BM 2023-05**

---

Bestyrelsesmødet afholdes tirsdag den 05.09.2023

Deltagere:

|                   |     |                    |
|-------------------|-----|--------------------|
| Simon Kristensen  | SK  | Formand            |
| Peter Axelsen     | PA  | Næstformand        |
| Poul Carl         | PC  | Kasserer           |
| Peter Sørensen    | PS  | Materialeforvalter |
| Carl Peter Krarup | CPK | Sekretet           |

---

05.01      Godkendelse af sidste referat.

Referat godkendt

Dagsorden.

05.02      Opfølgning fra sidst:

Nye medlemmer: PC og PS sørger for at nye medlemmer får en introduktion til nye medlemmer.

Sponsortårn: PS holder stadigvæk kontakt til OK. Der er plads til yderligere skilte.

PS sørger for at træsjøler på terrasse bliver tjekket.

Sejlertøj til ungdomsafdelingen: PA har holdt møde vedr., besluttet senere.

05.03      Emner.

- (a) Økonomi og evt. kontingentrestancer:  
PC gennemgik og alt ser godt ud.

- Forslag til opbygning af regnskab vedtaget.
- (b) Træskibsstævne:  
Alt er klart. Hjælpere er der styr på. Telt til 450 etableres.
  - (c) Go saling status.  
SK kontakter sponsorer ang. nyt sponsorat.  
PA sørger for at folk på ventelisten til sejlaskolen bliver kontaktet for få en fornemmelse af hvor mange der skal på sejlaskole næste år.  
For fremtiden skal brugerne af J70 bådene forpligte sig til at bruge bådene og deltage i kapsejladser.
  - (d) Mors Cup  
PA meddelte at der fra næste år skal findes ny tovholder til arrangementet.
  - (e) Status på redningsstiger  
Redningsstiger etableret og der er søgt om 4 mere.
  - (f) Gæstetoiletter åbning for alle.  
Der er for nuværende ikke stemning for at etablere åbne gæstetoiletter/toilet. Drøftelserne skal dog fortsætte evt. i samarbejde med havnen.
  - (g) Broplan  
Det begynder at knibe med pladser til helt store og helt små både. De mellemstore både er der fint plads til.  
Når der skal laves ny broplan til foråret, vil det blive nødvendigt at lave en gennemgribende omrokering af alle pladser for at få plads til alle.  
Kun ganske få ledige pladser tilbage
  - (h) Affald  
Der skal etableres lukket hegn med kode til åbning, om affaldspladsen med de små affaldsbeholdere.  
Til erstatning for den store container, skal der etableres endnu en lukket affaldsgård med kode. Kan evt. placeres ved siden af kommunens affaldssted. Drøftes med kommunen og besluttet senere.
  - (i) Nye nedgange til broer  
PS undersøger pris hos havnesmeden.
  - (j) Dansk Sejlunion.  
Simon har kontakt til DS ang. kvinder i sejlsport. DS kommer med tid for møde og klubben deltager ved PA og SK.
  - (k) Autocamperpladsen  
Skal gøre mere imødekomende for gæster. Der skal etableres en mere officiel stiforbindelse fra autocamperplads til servicebygning.
  - (l) 2 ekskluderede medlemmer.  
De 2 medlemmer er blevet skriftlig opsagt. Der ikke været nogen reaktion på fra de 2 medlemmer. I stedet for at tage sagerne til inkasso, forsøges en mere mindelig ordning. SK kontakter de tidligere medlemmer.

05.04      Eventuelt.

(a) Mors Cup

PA meddelte at han næste år ikke er tov holder for Mors Cup. Står gerne til rådighed med råd og vejledning.

05.05      Næste Bestyrelsesmøde:

Mandag den 27.11.2023 kl. 1800 PA orienterer om sted.

Tirsdag den 23.01.2024 kl. 1800 SK orienterer om sted.

Referent.

Carl Peter Krarup